
	

	
VALNÁ	HROMADA	ASOCIACE	VYSOKOŠKOLSKÝCH	PORADCŮ	
V	Praze	dne	29/01/2019,	14:00	–	16:00	hodin	
	
	
Zápis	z	jednání	
	
0. Organizační	záležitosti	
Valné	hromady	se	zúčastnilo	15	přítomných,	 resp.	14	řádných	členů	Asociace.	Před	zahájením	valné	
hromady	byly	členy	Asociace	zvoleny	a	odhlasovány	následující	funkce,	a	to:	
	

- Barbora	Čalkovská,	předsedající	valné	hromady	
- Hlasovali	PRO	–	12	přítomných	řádných	členů	
- Hlasovali	PROTI	–	0	přítomných	řádných	členů	
- Zdrženi	hlasování	–	2	přítomní	řádní	členové	

	 	
- Veronika	Motlová,	zapisovatel	

- Hlasovali	PRO	–	12	přítomných	řádných	členů	
- Hlasovali	PROTI	–	0	přítomných	řádných	členů	
- Zdrženi	hlasování	–	2	přítomní	řádní	členové	

	
- Šárka	Karmazínová,	skrutátor	

- Hlasovali	PRO	–	12	přítomných	řádných	členů	
- Hlasovali	PROTI	–	0	přítomných	řádných	členů	
- Zdrženi	hlasování	–	2	přítomní	řádní	členové	

	
- Karolina	Šolcová	Houžvičková,	ověřovatel	

- Hlasovali	PRO	–	12	přítomných	řádných	členů	
- Hlasovali	PROTI	–	0	přítomných	řádných	členů	
- Zdrženi	hlasování	–	2	přítomní	řádní	členové	

	
1. Prezentace	činnosti	AVŠP	za	rok	2018	
- Barbora	Čalkovská	ve	stručnosti	představila	veškeré	akce,	které	proběhly	v	průběhu	roku	2018	a	
byly	nabízeny	zdarma	všem	členům	Asociace.	
	

- Uskutečněné	akce	AVŠP:	
- 24/01/2018	 Využití	učebního	stylu	jako	prevence	studijní	neúspěšnosti	
- 19/04/2018	 Komunikační	nástroje	externích	organizací	
- 15/05/2018	 Vybrané	psychoterapeutické	techniky	pro	VŠ	poradce	
- 06/06/2018	 Kde	hledat	vnitřní	zdroje	poradce	při	péči	o	problematického	studenta	
- 11/10/2018	 Specifika	online	poradenství	

	
- Karolina	 Houžvičková	 Šolcová	 představila	 aktuality,	 ve	kterých	 jsou	 zpravidla	 jednou	 měsíčně	
sdíleny	 informace	 z	oblasti	 vysokoškolského	 poradenství,	 jsou	 rozesílány	 všem	 členům	 asociace	
prostřednictvím	aplikace	Mailchimp.	Při	té	příležitosti	byla	sdílena	úspěšnost	rozesíláni	 informací	
touto	formou.	
	

- Registrace	na	veškeré	akce	AVŠP	probíhá	i	nadále	skrze	webové	stránky	www.asociacevsp.cz,	kde	se	
ihned	 objeví	 potvrzení	 o	 registraci.	 Následně	 je	 potvrzení	 o	 registraci	 zasíláno	 e-mailem	 všem	
registrovaným	účastníkům	nejpozději	týden	před	plánovanou	akcí.	

	
- Šárka	 Karmazínová	 předala	 informace	 o	 spolupráci	 s	Národním	 poradenským	 fórem	 (dále	 jen	
„NPF“),	nyní	NPF	spadá	pod	aktivity	MŠMT.	Mgr.	 Jana	Malá	z	MŠMT	představila	aktivity	Evropské	



	

komise,	která	je	orgánem	doporučujícím.	Ve	čtvrtek,	31.	ledna	2019	proběhne	kulatý	stůl	na	téma	
kariérového	poradenství	na	MPSV.	Lenka	Hloušková	vyzvala	AVŠP	v	souvislosti	s	profesní	kvalifikací	
Kariérový	poradce	pro	vzdělávací	a	profesní	dráhu,	abychom	se	vyjádřili	k	revizi,	která	je	plánována	
na	následující	období.	

	
- Zástupci	VŠ	poraden	se	shodli,	že	s	kvalifikací	nepracují.	
- Valná	hromada	se	usnesla,	že	celé	téma	je	natolik	složité,	že	bez	bližších	souvislostí	není	

možné	podat	relevantní	vyjádření.	
	

- Rada	Asociace	se	schází	podle	aktuální	potřeby,	v	roce	2018	se	setkání	rady	konalo	4x,	a	to	v	dále	
uvedených	termínech:	

- 05/02/2018	
- 19/04/2018	
- 09/10/2018	
- 19/11/2018	

	
- Zápisy	z	jednotlivých	jednání	Rady	za	celý	rok	2018	jsou	k	dispozici	na	webových	stránkách	Asociace.	
	
	
2. Zpráva	o	hospodaření	AVŠP	za	rok	2018	
- Lenka	Malinová	seznámila	účastníky	s	hospodářským	výsledkem	AVŠP	za	rok	2018	

- Příjmy:		 	 	 	 	 	 	 Kč	17.700,-	
- Výdaje:		 	 	 	 	 	 	 Kč	20.610,-	

- Hospodářský	výsledek	celkem	za	rok	2018:	 	 													 Kč		-4.285,-	

- Finanční	 prostředky	 byly	 hlavně	 využity	 na	 lektorskou	 činnost,	 občerstvení	 na	 vzdělávací	 akce,	
náklady	s	organizací	konference	a	doprovodný	program,	vedení	účetnictví.		

- Dle	Stanov	Asociace	je	nezbytné	mít	revizora	účtů,	který	je	kontrolním	orgánem	Asociace	a	je	volen	
Valnou	hromadou.	Revizor	účtů	reviduje	hospodaření	a	majetek	Asociace,	zda	je	efektivně	užíván	v	
souladu	s	rozpočtem	Asociace.	Dále	podává	písemnou	zprávu	Valné	hromadě.	Na	základě	nominace	
Rady	byla	v	lednu	2018	zvolena	Veronika	Motlová.	

- Veronika	 Motlová	 zrevidovala	 hospodaření	 a	 majetek	 Asociace	 a	 neshledala	 žádné	
nesrovnalosti.	

§ Hlasovali	PRO	–	14	přítomných	řádných	členů	
§ Hlasovali	PROTI	–	0	přítomných	řádných	členů	
§ Zdrženi	hlasování	–	0	přítomný	řádný	člen	

	

- V	roce	2018	bylo	registrováno	58	platících	členů.	

- Barbora	Čalkovská	navrhla,	aby	členský	poplatek	od	roku	2019,	byl	navýšen	na	Kč	500,-.		

- Hlasovali	PRO	–	14	přítomných	řádných	členů	
- Hlasovali	PROTI	–	0	přítomných	řádných	členů	
- Zdrženi	hlasování	–	0	přítomný	řádný	člen	

	
	
3. Projednání	a	hlasování	o	odměnách	pro	členy	rady	AVŠP	
- Barbora	Čalkovská	předložila	členům	návrh	k	odsouhlasení	odměn	členům	Rady	za	rok	2018.	

- Barbora	Čalkovská		 	 	 Kč	1.000,-	



	

- Tereza	Pekařová	 	 	 Kč	1.000,-	
- Karolina	Houžvičková	Šolcová		 Kč	1.000,-	
- Šárka	Karmazínová	 	 	 Kč	1.000,-	
- Lenka	Malinová		 	 	 Kč	1.000,-	
- Veronika	Motlová	 	 	 Kč	1.000,-	
- Magda	Shymon	 	 	 Kč	1.000,-	

	
- Hlasovali	PRO	–	14	přítomných	řádných	členů	
- Hlasovali	PROTI	–	0	přítomných	řádných	členů	
- Zdrženi	hlasování	–	0	přítomných	řádných	členů	

	
	
4. Vize	AVŠP	
- Šárka	 Karmazínová	 v	číslech	 představila	 aktivity	 AVŠP	 od	 roku	 2008	 do	 současnosti	 a	 následně	
otevřela	 diskuzi,	 zda	 je	 potřeba	 přehodnotit	 cíle	 AVŠP	 pro	 další	 funkční	 období.	 Následně	 byly	
odsouhlaseny	tři	hlavní	priority:	

- Sdílet	informace	a	zkušenosti	mezi	členy.	
- Prezentovat	společné	zájmy	poradců,	akademických	a	dalších	pracovníků	poraden.	
- Podporovat	 rozvoj	 a	 kvalitu	 studijního,	 psychologického,	 speciálního	 a	 kariérového	

poradenství.	
	
- Šárka	 Karmazínová	 zmínila	 možnost	 uspořádat	 vzdělávací	 seminář(e)	 pro	 začínající	 VŠ	 poradce	
formou	mentoringu	v	rámci	AVŠP.	

- Barbora	Čalkovská	navrhla	zrevidovat	legislativu	související	s	VŠ	poradenstvím	a	výstup	předložit	
členům	k	využití	např.	při	obhajobě	postavení	VŠ	poraden	na	univerzitách.	

- V	souvislosti	 s	cíli	 AVŠP	 otevřela	 Šárka	 Karmazínová	 diskuzi	 se	 záměrem	 získat	 co	 nejvíce	
podnětných	informací	pro	další	fungování	AVŠP.	Podněty	mohou	být	zasílány	průběžně	na	adresu	
rada@asociacevsp.cz:	

- Jaká	jsou	Vaše	očekávání,	proč	jste	do	AVŠP	vstupoval/a?	
- Co	dle	Vašeho	názoru	AVŠP	nedělá	a	dělat	by	měla?	
- Co	byste	chtěl/a,	aby	pro	Vás	AVŠP	dělala?	

- Shrnutí	volné	diskuse:	

- Setkávání	se	s	lidmi	a	inspirace	pro	práci	
- Účast	na	kurzech	a	workshopech	
- Zjišťovat,	jak	se	poradenské	služby	realizují	jinde	
- Sdílení	a	síťování	
- Chybí	odkazy	na	informační	zdroje	pro	práci,	zajímavé	knihy,	články,	rešerše	
- Informace	o	VŠ	prostředí	a	poradenství	
- Zjišťování,	co	je	kde	nového	
- Návrh	na	setkání	s	názvem:	Revize	legislativy,	jak	je	poradenské	pracoviště	zakotveno	

ve	struktuře	školy	
- Návrh	na	realizaci	šetření:	Analýza	poradenských	služeb	mezi	studenty	
- Odborná	setkávání	
- Legislativa	pro	VŠ	poradenské	služby	a	etický	kodex	
- Zázemí	pro	setkávání	a	vyváženost	aktivit	a	realizace	kurzů	a	společných	aktivit	

	



	

- Úkol	na	základě	diskuse:	

- Zřídit	OKÉNKO	přečtěte	si	
- Pořídit	MASKOTA	AVŠP	
- Revidovat	a	zatraktivnit	OSVĚDČENÍ	O	ČLENSTVÍ	
- Vytvořit	MENTORINGOVÝ	PROGRAM	

	
5. Plán	aktivit	AVŠP	na	rok	2019	–	konference	
- Šárka	Karmazínová	představila	plánovanou	výroční	konferenci	AVŠP,	která	proběhne	ve	dnech	13.-
14.	června	2019	v	Praze.	V	nejbližších	dnech	proběhne	výzva	na	zasílání	příspěvků.	

- Předběžně	navržená	témata:		

- Techniky	naslouchání	v	poradenském	rozhovoru		
- Podpora	studentů	v	jejich	mimoškolních	podnikatelských	aktivitách	–	Start	upy	atd.	
- Zkušenosti	s	Hoganovým	testem	při	poradenství	na	UK		
- Pracovní	 jednání	 k	 tématu	 kariérového	 poradenství	 pro	 OZP	 –	 druhé	 setkání	 v	

návaznosti	na	výstupy	z	Kulatého	stolu		
- Burza	zkušeností	z	řešení	projektů	OPVVV		

	

6. Volba	členů	Rady	AVŠP	na	další	dvouleté	funkční	období	
- Dle	Stanov	AVŠP,	čl.	IX.,	bod	2.	se	Rada	Asociace	skládá	minimálně	z	pěti	členů,	a	to	předsedy	
Asociace,	dvou	místopředsedů	Asociace,	tajemníka	Asociace	a	člena	Rady.		
	

- Na	základě	zkušeností	z	končícího	dvouletého	období	bylo	současnou	Radou	doporučeno,	aby	Rada	
Asociace	byla	pro	další	období	5ti	členná.	

- Hlasovali	PRO	–	12	přítomných	řádných	členů	
- Hlasovali	PROTI	–	0	přítomných	řádných	členů	
- Zdrženi	hlasování	–	2	přítomných	řádných	členů	
- Schváleno:	Rada	Asociace	bude	pro	další	období	2019-2021	5ti	členná.	

	
- Navrženo	potvrzení	těchto	členů	Rady	i	se	stávajícími	funkcemi	na	funkční	období	01/2019	–	
01/2021	formou	veřejného	hlasování:	

- Barbora	Čalkovská,	České	vysoké	učení	technické	v	Praze		
- Karolina	Houžvičková	Šolcová,	Matematicko-fyzikální	fakulta	–	Univerzita	Karlova		
- Šárka	Karmazínová,	Masarykova	univerzita		
- Veronika	Motlová,	Vysoká	škola	ekonomická	v	Praze	

§ Hlasovali	PRO	–	14	přítomných	řádných	členů	
§ Hlasovali	PROTI	–	0	přítomných	řádných	členů	
§ Zdrženi	hlasování	–	0	přítomných	řádných	členů	
§ Schváleno:	v	Radě	AVŠP	pokračují:	

	
- Barbora	Čalkovská,	České	vysoké	učení	technické	v	Praze		
- Karolina	Houžvičková	Šolcová,	Matematicko-fyzikální	fakulta	–	Univerzita	Karlova		
- Šárka	Karmazínová,	Masarykova	univerzita		
- Veronika	Motlová,	Vysoká	škola	ekonomická	v	Praze	
- pozn.:	Doporučení	na	rozdělení	 funkcí	ve	stávající	podobě	bude	Rada	respektovat	při	

svém	jednání.	
	
- Volba	nové	členky	Rady	Asociace	proběhla	formou	veřejného	hlasování:	

- Kandidátka	Alena	Krejčí,	Mendelova	univerzita	v	Brně	
§ Hlasovali	PRO	–	14	přítomných	řádných	členů	



	

§ Hlasovali	PROTI	–	0	přítomných	řádných	členů	
§ Zdrženi	hlasování	–	0	přítomných	řádných	členů	
§ Schváleno:	v	Radě	AVŠP	jako	nový	člen	bude	Alena	Krejčí	

	
- Rada	Asociace	bude	na	základě	výsledků	jednání	Valné	hromady	dne	29.	ledna	2019	pracovat	ve	
složení,	v	abecedním	pořadí:	

- Barbora	Čalkovská	
- Karolina	Houžvičková	Šolcová	
- Šárka	Karmazínová	
- Alena	Krejčí	
- Veronika	Motlová	

 
	
	
	
Zapsala:		 Veronika	Motlová	
Ověřila:	 Barbora	Čalkovská	


